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 Kleen Bidet Wand™  Hand Held Bidet - Installation 
Instructions 

Parts Included:  
• Bidet Sprayer Head • T-valve w/Shut Off • Flat Rubber Washer • Spiral Metal Bidet Hose  

• Sprayer Holster & Screws for Mounting (wall & toilet options) 

  
Before Installation:  
 
Check water supply line: If the line that connects the toilet tank to the water shutoff 
valve is a rigid pipe, you will need to purchase a flexible hose to replace it before 
installing the Kleen Bidet Wand. The length of the hose and size of the connectors will 
vary but can easily be found at most hardware stores.  
 
Installation: 
 
1. Turn off water supply valve for the toilet (at the wall) and flush toilet (holding down 

handle) to completely empty the tank. (Image 1) 
 

2.  Disconnect flexible water supply line directly under the toilet tank. Put the Flat 
Rubber Washer inside the top of the T-valve w/Shut Off. Connect T-valve w/Shut Off 
to the toilet tank, and reconnect the flexible water supply line to the bottom of the T-
valve. Be sure not to over tighten connections. (Image 2) 
 

3. Attach one end of Spiral Metal Bidet Hose to open end of T-valve w/Shut Off and the 
other end to the Bidet Sprayer Head. (Image 3) 
 

4.  Mount Sprayer Holster:  
a) Wall Mount - using only the Sprayer Holster piece, find appropriate spot on 

wall near toilet and use screw (included) to attach Holster to wall. 
b)  Toilet Mount - Hang mount on side of toilet in desired location. (Image 4) 

 
5. Turn water supply valve back on at the wall and check for leaks using plumbers tape 

when necessary. Wait 5 minutes and check again. If no leaks, then you are done! 
  
 
 Operation:   
1.Open the T-valve Shut Off Valve to allow water to flow to the Bidet Sprayer Head.  
  
2.Direct the hand held Bidet Sprayer Head in the appropriate direction and press the 
lever button to release the water wash. (Image 5)  
  
3.To stop water wash, let go of lever. 
 

IMPORTANT!  Manufacturers Recommendation: After each use, TURN OFF the T-valve Shut Off 
Valve to close the water supply to the Bidet Sprayer Head. Failure to turn off after each use may 
weaken the Bidet Hose/Sprayer Head or cause flooding. Manufacturer is not responsible for 
damage which may be caused by failure to follow the above recommendation. 
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Baguette Kleen Bidet,  instructions d'installation pour Bidet 
manuel spiral en métal 

Les pièces comprises:  
• Bidet manuel spiral en métal •Etui pulvérisateur • la soupape avec Arrêt • Rondelle en 
caoutchouc plate • Bidet manuel spiral en métal Flexible • Etui pulvérisateur et des vis pour 
le montage (options pour mur et toilette) 

 
 
Avant l'installation: 
Vérifiez la ligne d'alimentation en eau: Si la ligne qui relie le réservoir de la toilette à la 
vanne d'arrêt d'eau est un tuyau rigide, vous aurez besoin d'acheter un tuyau flexible pour 
le remplacer avant d'installer le baguette Kleen Bidet. La longueur du tuyau et la taille des 
connecteurs peut varier. 
 
Installation: 
 
1. 1. Fermez le robinet d'alimentation en eau de toilette (au mur) et la chasse d'eau (en 

maintenant la poignée) pour vider complètement le réservoir. (Image 1) 
 

2. Débranchez la conduite d'alimentation d'eau flexible directement sous le réservoir de 
la toilette. Mettez la rondelle en caoutchouc plate dans la partie supérieure de la 
soupape avec Arrêt . Connectez la soupape avec Arrêt au réservoir de la toilette, et 
rebranchez la ligne flexible d'alimentation en eau au fond de la soupape. Veillez à ne 
pas trop serrer les connexions. (Image 2) 
 

3.  Attachez une extrémité du Bidet manuel spiral en métal pour pouvoir ouvrir la fin de 
la soupape avec Arrêt et l'autre extrémité du Pulvérisateur du Bidet manuel. (Image 3) 
 

4.  Etui du pulvérisateur : 
a) Fixation murale - en utilisant uniquement la pièce du pulvérisateur , trouver 

l'endroit approprié sur le mur près de la toilette et utiliser une vis (fourni) pour 
le fixer au mur. 

b)  Fixation pour Salle de bains - Suspendre le montage sur le côté de la toilette à 
l'endroit désiré. (Image 4) 
 

5. Ouvrir le robinet d'alimentation en eau et vérifier les fuites à l'aide de ruban adhésif 
de plombier si nécessaire. Attendre 5 minutes et vérifier à nouveau. S'il n'y a pas de 
fuites, alors vous avez terminé! 

  
 Opération: 
1. Ouvrez le vanne d'arrêt pour permettre à l'eau de s'écouler au pulvérisateur du Bidet 
manuel . 
 
2. Dirigez le pulvérisateur du Bidet manuel dans la direction appropriée et appuyez sur le 
bouton du levier pour libérer le lavage à l'eau. (Image 5) 
 
3. Pour arrêter le nettoyage à l'eau, lâcher le levier. 

IMPORTANT! La recommandation du fabricant: Après chaque utilisation, éteindre la soupape 
d'arrêt pour fermer l'alimentation en eau du pulvérisateur du Bidet manuel . Ne pas éteindre 
après chaque utilisation peut affaiblir le pulvérisateur du Bidet manuel ou causer des inondations. 
Le fabricant décline toute responsabilité pour les dommages qui pourraient être causés par le 
non-respect de la recommandation ci-dessus. 
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